
Johan Steylaerts trekt N-VA-lijst en is uw kandidaat-burgemeester

Beste inwoner van Zandhoven

Het is tijd voor verandering in onze gemeente. We hebben 
het hier toch goed, zegt u? Ja, maar na bijna vijftig jaar 
onafgebroken eenzijdig bestuur is het huidige cd&v-bestuur 
vastgeroest aan de macht, met alle gevolgen van dien. Er 
werden verzekeringsdeals gesloten: zo ver mogelijk weg van 
de schijnwerpers. En ergens in een achterkamertje werden 
megalomane zwembadprojecten besproken. Dat is toch niet 
meer van deze tijd?

Het is tijd voor nieuwe energie, frisse ideeën en een 
dynamisch leiderschap in Zandhoven. Daarom stel ik me 
met trots kandidaat voor het burgemeesterschap in 2024. 
Ik geloof sterk in een gemeente waarin elke stem gehoord 
wordt, waar transparantie en betrokkenheid centraal staan 
en waar we samenwerken aan een bloeiende toekomst. Ik 
ga voor een Zandhoven waarin we opnieuw écht luisteren 
naar onze verenigingen. Want zij maken het leuk wonen 
en zijn de lijm van onze gemeenschap. Ik wil me inzetten 
voor een leefbaarder Zandhoven, met behoud van de open 
ruimte en het mooie landelijke karakter. Maar ook voor een 
veilig en duurzaam Zandhoven, met bijzondere aandacht 
voor elke deelgemeente. Een inspirerend Zandhoven, waar 
lokale ondernemers alle kansen krijgen.

Met mijn achtergrond en ervaring in het verenigingsleven 
ben ik vastbesloten om me volledig te gooien en rekening 
te houden met de noden en wensen van al onze inwoners. 
Samen kunnen we de koers van onze gemeente wijzigen.

En ja, ik kan tegen een stootje. Ik ben alvast benieuwd naar 
uw inzichten.

Laten we de handen in elkaar slaan en werken aan een 
Zandhoven waarin iedereen zich thuis voelt, waar kansen 
voorop staan en waarop we trots kunnen zijn. Samen met 
een hechte N-VA-ploeg met heel wat nieuwe gezichten wil 
ik rekenen op uw steun en vertrouwen in 2024. Samen
kunnen we voor Zandhoven een nieuw hoofdstuk schrijven. 
Samen bouwen we aan een betere toekomst.

Met vriendelijke groet.

Johan Steylaerts

Noteer alvast in uw agenda
Nieuwjaarsreceptie

Vrijdag 5 januari 2024
Om 20 uur

Chalet in Pulderbos (Dorp 12)

Iedereen welkom!

Gespreksavond met 
Theo Francken

Vrijdag 26 januari 2024
Om 20 uur (deuren om 19.30 uur)

GC Den Boomgaard in Broechem 
(Antwerpsesteenweg 43)

Johan Steylaerts

Dieter Stulens 
Voorzitter

Conny Van den Heuvel 
Ondervoorzitter

VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever
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Kiest het schepencollege als een Romeinse Keizer?
In Zandhoven hechten we veel belang aan sportieve prestaties en worden buitengewone prijzen of teams jaarlijks gevierd. 
Tijdens de recente huldiging kregen zowel het eerste el� al van KFC Pulle als de U17A van VBC Zandhoven lof en erkenning. 
Terecht, want de atleten van die ploegen toonden een buitengewone inzet en hun glansrijke prestaties verdienen het om in de 
verf gezet te worden. Maar … waarom werd K. Zandhoven S.K. niet gehuldigd?

Partijdige huldiging?

Naast de twee gevierde ploegen is er nóg een team dat bijzondere 
aandacht verdient: K. Zandhoven SK. Voor het eerst in 350 jaar 
clubgeschiedenis maakte een ploeg uit Zandhoven de sprong 
naar eerste provinciale. Dat is zonder twijfel een mijlpaal voor de 
gemeente en voor alle sportliefhebbers. En daar begint de 
controverse. De N-VA vindt dat die prestatie ook geëerd had 
moeten worden, samen met de twee voornoemde teams. De 
keuze van het cd&v-schepencollege werpt als het ware een 
schaduw van partijdigheid op de huldiging. Ze roept vragen op 
over de manier waarop de ploegen in Zandhoven geselecteerd 
en geëerd worden. Gemeenteraadslid Ward Peeters: “Met een 
metaforische zwaai van de duim lijkt burgemeester Van Hove 
als een Romeinse keizer te beslissen wie er erkenning krijgt en 
wie niet. Dat is des te opvallender gezien de sportraad – ooit een 
onafhankelijk sportadviesorgaan – enkele jaren geleden werd 
afgeschaft. Dat roept de vraag op of de beslissingen wel volledig 
transparant en eerlijk zijn.”

Ook erkenning van talloze vrijwilligers

In een tijd waarin gemeenschapsgeest en eerlijke concurrentie 
hoog in het vaandel moeten gedragen worden, is het van groot 
belang dat de keuzes van het schepencollege niet alleen begre-
pen worden, maar ook als rechtvaardig ervaren worden. “Het 
is aan de autoriteiten om ervoor te zorgen dat sportprestaties 
gewaardeerd worden. Zonder zweem van partijdigheid. En dat 
de inspanningen van alle betrokkenen erkend en gevierd worden 
zoals ze dat verdienen. Laten we niet vergeten dat sportteams 
niet alleen gedijen op het talent van hun spelers, maar ook op het 
harde werk en de toewijding van talloze vrijwilligers en sympa-
thisanten, zowel op als naast het veld. Hun bijdragen mogen niet 
over het hoofd worden gezien. Het is jammer dat die cruciale 
steun nu lijkt geminimaliseerd te worden”, besluit Ward Peeters.

Massenhovenaar Mats Sterkens

Een nieuwe stem voor de jongeren van Zandhoven
In een videoboodschap op haar sociale 
media kondigde onze afdeling aan dat 
Mats Sterkens zijn intrede maakt in de 
politieke arena. Hij is een veelbelovende 
kandidaat voor de partij en de gemeente-
raadsverkiezingen in 2024. De jonge en 
gedreven Massenhovenaar – wiens roots 
diep in de lokale gemeenschap gewor-
teld zijn – brengt een frisse wind in de 
politiek van Zandhoven.

Politieke vuurdoop

Dieter Stulens, voorzitter van N-VA 
Zandhoven reageert opgetogen: "We zijn 
verheugd en trots dat Mats Sterkens zijn 
politieke vuurdoop maakt als kandidaat 
voor N-VA Zandhoven. Mats belichaamt 
de frisse energie en het lokale engage-
ment waar onze partij voor staat." Mats 
Sterkens is een bekend gezicht in Massen-
hoven en heeft zijn roots stevig in onze 
gemeenschap verankerd. Hij doorliep hier 
de lagere school en rondt momenteel zijn 
studie in bank- en verzekeringswezen af.

Toewijding aan Zandhovense

gemeenschap

Mats' veelzijdigheid is opmerkelijk, met 
een indrukwekkend parcours zowel op 
als naast het sportveld. "Mats' sportieve 
reis begon bij K. Massenhoven VC en 
hij schittert nu bij Lyra-Lierse als eerste 
doelman. Zijn doorzettingsvermogen en 
vastberadenheid zijn bewonderenswaar-
dig en we geloven dat hij diezelfde passie 
zal inzetten in de politiek", zegt Stulens. 
Mats is echter meer dan een getalenteerde 
voetballer. In het weekend transformeert 
hij tot een dj die de lokale muziekscene 
in beweging zet. Maar wat hem echt 
typeert, is zijn diepgaande betrokkenheid 
bij het verenigingsleven in Zandhoven. 
"Mats heeft zijn hart verpand aan Chiro 
Massenhoven, waar hij het hele parcours 
doorliep: van klein ventje tot leiding. 
Samen met zijn vader Werner Sterkens 
was hij nauw betrokken bij de bouw van 
de nieuwe chirolokalen, wat getuigt van 
zijn toewijding aan onze gemeenschap."

Stem voor de jongeren

Sinds enkele jaren is Mats voorzitter van 
Jong N-VA Zandhoven. Met de verkie-
zingen van 2024 in zicht staat hij klaar 
om een stap voorwaarts te zetten. "Mats 
wil een jong en verfrissend project leiden 
en vooral een verschil maken voor de 
jongere generatie in onze gemeente. Daar 
is absoluut behoefte aan en we hebben er 
het volste vertrouwen in dat hij de juiste 
man is om dat te doen."

Met Mats Sterkens biedt N-VA Zandhoven 
een nieuwe stem en een vernieuwende 
visie aan, gericht op de belangen van de 
jonge generatie en het versterken van de 
gemeenschap. De komende verkiezings-
campagne belooft een boeiende en 
dynamische periode te worden. Mats wil 
zich inzetten om van Zandhoven een nog 
betere plek te maken.

Ward Peeters 
Gemeenteraadslid

zandhoven@n-va.be



Verbeterde het cd&v-bestuur de fi etsveiligheid in Zandhoven?
2 op 3 inwoners vindt van niet
Van 3 tot 12 mei hebben tienduizenden Vlamingen gevaarlijke � etspunten aangeduid op de VeloVeilig-kaart. De resultaten voor 
Zandhoven zijn teleurstellend.

Fietsveiligheid is niet verbeterd

Uit het onderzoek blijkt dat slechts 52 procent van de inwoners Zandhoven als een veilige fietsgemeente voor jonge fietsers 
beschouwt. Bovendien gaf 37 procent van de bewoners aan dat er nog steeds te weinig fietspaden zijn. En hoewel 60 procent van de 
inwoners van mening is dat de bestaande fietspaden in goede staat zijn, blijkt uit het rapport dat slechts 33 procent van de inwoners 
vindt dat het huidige bestuur de fietsveiligheid in Zandhoven verbeterde.

Oud nieuws

De resultaten bevestigen de eerdere waarschuwingen van N-VA Zandhoven. Al in maart 2019 gaf de N-VA aan dat de gemeente met 
een gemiddelde score van 4,9 op 10 aanzienlijk lager scoort dan het provinciale gemiddelde van 6 op 10. En in september 2020 
lanceerde Jong N-VA Zandhoven een 10-puntenplan voor veiligere fietspaden in de gemeente. Aron Sempels van 
Jong N-VA Zandhoven: “Het gemeentebestuur verstopt zich achter het feit dat het doorlopen van de 
administratieve mallemolen veel tijd vraagt. Maar cd&v zit al sinds 1976 aan de knoppen en de problematieken 
en pijnpunten zijn al jarenlang gekend. We kunnen alleen maar hopen dat men eindelijk luistert naar de noden 
van onze dorpsbewoners en de ideeën die de N-VA eerder aanreikte.” 

Aron Sempels, Jong N-VA

N-VA vraagt overdekte afscheidsruimten in elke deelgemeente
De N-VA-fractie stelde op de gemeenteraad van 19 oktober 
voor om de gemeentelijke begraafplaatsen te voorzien 
van overdekte afscheidsruimten. Het voorstel benadrukt 
het belang van waardige en respectvolle uitvaarten, ongeacht 
de weersomstandigheden.

Baken van troost en respect

Gemeenteraadslid Paul Nagels: “De gemeentelijke begraafplaat-
sen zijn plaatsen van rust en herdenking waar inwoners hun 
overleden dierbaren eren en troost vinden. Het weer is echter 
onvoorspelbaar en regen kan het voor bezoekers moeilijk maken 
om hun respect te betuigen en op een waardige manier te rou-
wen.” N-VA Zandhoven stelt daarom voor om op de gemeente-
lijke begraafplaatsen overdekte afscheidsruimten te voorzien. Die 
bieden zowel bescherming als comfort aan rouwende bezoekers. 
Ze beschermen bezoekers tegen regen, sneeuw en de felle zon, 
waardoor ze in alle weersomstandigheden respectvol kunnen 
rouwen. “Dankzij dergelijke overdekkingen kunnen begraaf-
plaatsen het hele jaar door gebruikt worden, ongeacht het weer. 
Dat vergroot de toegankelijkheid en bruikbaarheid. Bezoekers 
zullen zich bovendien meer op hun gemak voelen en in staat zijn 
om in alle rust te rouwen, wat belangrijk is voor het verwerkings-
proces”, aldus Nagels.

Gemeenschapsgerichte oplossing

Teneinde kostenefficiënt te werken stelt de N-VA voor om samen 
te werken met leerkrachten en leerlingen van het VTI in Zand-
hoven. “Dat kan de kosten van dat waardevolle project beheers-
baar houden en er een inspirerend referentieproject voor onze 
schoolgaande jeugd van maken”, besluit 
Nagels. Het cd&v-bestuur twijfelde over de 
noodzaak van dergelijke overkappingen en 
gaf aan het voorstel te onderzoeken. Wordt 
vervolgd. 

Zoektocht naar nieuw politiek talent
N-VA Zandhoven is een gedreven en ambitieuze ploeg. Maar alles kan beter. Nieuwe leden met een hart voor Zandhoven 
zijn welkom bij ons. Wilt u zich graag actief inzetten en mee het verschil maken in Zandhoven, dan bent u meer dan 
welkom. Stuur een mail naar werner.vannuffelen@n-va.be en wij contacteren u.

Paul Nagels, gemeenteraadslid

www.n-va.be/zandhoven



Voorstel verlichting Vilderhaag in 
Viersel en Massenhoven goedgekeurd
N-VA Zandhoven zet zich in voor de 
veiligheid van onze � etsers en wan-
delaars. De nieuwe oversteekplaats 
Parochiestraat/Vilderhaag hee�  de ver-
binding tussen Viersel en Massenhoven 
aanzienlijk verbeterd, maar we zijn nog 
niet klaar. Tijdens de gemeenteraad 
van 19 oktober pleitte gemeenteraads-
lid Oliver Vertruyen voor een slimme 
� etsverlichting langs Vilderhaag om de 
veiligheid voor gebruikers te garande-
ren, vooral tijdens de donkere uren. 

Geen verlichting = onveilig

De Vilderhaag, die de nieuwe oversteek-
plaats in het dorp van Viersel verbindt 
met de N14 bij de brug van Massen-
hoven, is een vaak gebruikte route door 
scholieren, forenzen en gebruikers van 
het openbaar vervoer. Het fietspad 
wordt veel gebruikt, maar het gebrek aan 
verlichting geeft aanleiding tot bezorgd-
heid over de veiligheid en het comfort 
van de gebruikers, vooral in de herfst- en 
wintermaanden. 

(Intelligente) verlichting gevraagd

Gemeenteraadslid Oliver Vertruyen uitte 
zijn bezorgdheid over de situatie en 
stelde voor om intelligente verlichting te 
plaatsen. “De Vilderhaag is een belang-
rijke route voor onze gemeenschap. Het 
is onacceptabel dat fietsers en voetgan-
gers zich onveilig voelen en beperkt 
zijn in het gebruik van dit pad, vooral 
tijdens de donkere seizoenen. Intelligente 
verlichting zou een innovatieve oplos-
sing bieden die niet alleen de veiligheid 
verhoogt, maar ook energiezuinig is.” 
Het systeem van intelligente verlichting 
maakt gebruik van bewegingssensoren 
en lichtintensiteitssensoren om de 
verlichting automatisch in te schake-
len wanneer er fietsers of voetgangers 
aankomen. Dat zorgt niet alleen voor een 
betere zichtbaarheid en veiligheid, maar 
ook voor energiebesparing. De verlich-
ting wordt immers alleen geactiveerd 
wanneer dat nodig is.

En gekregen!

De meerderheid ging mee in het voorstel, 
maar is eerder voorstander van perma-
nente verlichting. Oliver Vertruyen is 
tevreden dat er een oplossing komt en is 
blij dat er snel actie zal worden onderno-
men om de Vilderhaag veiliger en com-
fortabeler te maken voor iedereen: “De 
toekomst van dat belangrijke fietspad 
lijkt helderder dan ooit tevoren.”

Drie jaar later … 

Eerste hondenlosloopweide op komst in centrum Zandhoven
Gemeenteraadslid Marijke Lambrechts 
ijvert samen met Jong N-VA-lid Aron 
Sempels al jarenlang voor een honden-
losloopweide in Zandhoven. Reeds in 
januari 2020 agendeerde N-VA Zand-
hoven het voorstel. Nu, meer dan drie 
jaar later, komt er een hondenlosloop-
weide achter de sociale woningen van 
Arro aan de Dokter August Snieders-
straat in het centrum van Zandhoven.

Hondenlosloopweide?

Een hondenlosloopweide is een omheinde 
openbare zone waar viervoeters onder 
toezicht van hun eigenaar vrij kunnen 
ravotten. De zone is een ontmoetings-
plaats voor mens en dier. De honden 
leren andere soortgenoten verdragen en 
de baasjes kunnen rustig bijpraten.

Een ‘stadsachtig’ idee

Zandhoven heeft in tegenstelling tot 
alle omliggende gemeenten nog geen 

hondenlosloopzone. Al in januari 2020 
agendeerde Marijke Lambrechts het punt 
voor het eerst op de gemeenteraad. Hoe-
wel de burgemeester destijds zei dat hij 
het idee ‘stadsachtig’ vond, bleef Marijke 
ervoor ijveren. Ondertussen klonk ook 
de roep van de Zandhovenaar naar meer 
vrije ruimte voor honden steeds luider. 
Dat deed het gemeentebestuur overstag 
gaan. “We waren uiterst tevreden dat het 
schepencollege in januari 2021 tegemoet 
kwam aan onze oproep en die van vele 
inwoners”, zegt Marijke Lambrechts.
“Nu, bijna 3 jaar na ons eerste voorstel, 
lijkt er eindelijk schot in de zaak te 
komen.”

Een hond in een op vier huishoudens

Ook Jong N-VA-lid Aron Sempels – zelf 
baasje van een Franse bulldog – is blij 
met de ommezwaai. “Ik ben blij dat het 
gemeentebestuur tegemoet komt aan de 
oproep van vele hondenbaasjes in onze 
gemeente. Dat het dossier zo lang op zich 

liet wachten, is jammer. We hopen dat 
het project nu verder uitgerold wordt in 
elke deelgemeente. Er zijn immers heel 
wat viervoeters die nog altijd geen plek 
hebben om vrij te ravotten”, zegt hij.

Oliver Vertruyen 
Gemeenteraadslid

Marijke Lambrechts 
Gemeenteraadslid

N-VA Zandhoven



Viering 750 jaar Pulderbos

Molenfeesten Pulderbos

Bezoek aan het Schoon Verdiep in Antwerpen

Dag van de leerkracht

N-VA Zandhoven in actie

Rommelmarkt Viersel

Vragen, opmerkingen, interesse om lid te worden? Contacteer ons!

Mats Sterkens 
0498 51 58 22

Pol Nagels 
0476 32 31 14

Ward Peeters 
0479 31 84 89

Dieter Stulens 
0485 55 96 35

Viersel

Oliver Vertruyen 
0477 99 84 95

Martine Ghielens 
0473 99 31 39

Heidi Van 
der Elst 
0498 29 92 61

Joris Peeraer 
0488 14 00 78

Pulle

Massenhoven

Conny Van 
den Heuvel
0477 29 85 13

Monique 
Suls 
0497 22 08 36

Werner Van 
Nuffelen 
0498 11 03 79

Nick Van 
Dijck
0479 96 84 27 

Pulderbos

Zandhoven

Al onze bestuursleden vindt u op n-va.be/zandhoven in de rubriek ‘wie is wie’.

Johan 
Steylaerts 
0477 96 65 86

Aron 
Sempels
0484 31 87 59

Marijke 
Lambrechts
0497 48 81 02

Peter 
Smets 
0497 48 81 05



Werner Van 
Nuffelen 
0498 11 03 79
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